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Abstract (en)
[origin: US4572126A] The invention is directed to an apparatus for controlling the overrun mode of operation of an internal combustion engine
in dependence on the instantaneous rotational speed and a threshold characteristic of a resume speed. A throttle valve position sensor, a speed
comparator and an evaluation circuit for determining a fuel supply cutoff or a fuel metering signal are provided. Means responsive to engine speed
or actuable at the operator's discretion permit the circuit to be held in a state in which the overrun cutoff signals are suppressed. If these means are
speed-dependent, a dynamic suppression for a predetermined period of time results; the means utilized for suppressing the overrun cutoff function
may also be actuated in response to external driving situations or in response to the conditions of other components of the vehicle.

Abstract (de)
Vorrichtung zur Steuerung des Schubbetriebs bei einer Brennkraftmaschine in Abhängigkeit zur Augenblicksdrehzahl und einem
Wiedereinsatzdrehzahl-Schwellenverlauf. Es ist ein Drosselklappensensor, eine Drehzahlvergleichsstufe und eine Auswerteschaltung zur
Bestimmung eines Kraftstoffabschneide- oder Zumeßsignals vorgesehen. Durch drehzahlabhängige oder willkürlich betätigbare Mittel kann die
Schaltung in einer Position verriegelt werden, in welcher die Schubabschneidesignale unterdrückt sind. Sind diese Mittel drehzahlabhängig, dann
ergibt sich eine dynamische Unterdrückung für einen vorgegebenen Zeitraum; die zur Unterdrückung der Schubabschaltefunktion eingesetzten
Mittel können aber auch abhängig von äußeren Fahrsituationen oder den Zuständen anderer Fahrzeugkomponenten eingesetzt sein.
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